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DEĞERLİ MECLİS ÜYELERİMİZ ve 
MESLEK KOMİTE BAŞKANLARIMIZ… 

Hepinizi Şahsım Ve Odamız Yönetim Kurulu Adına 
Saygı Ve Muhabbetle Selamlıyorum.  
2019 Yılı Temmuz ayı meclis toplantımızın hayırlara 
vesile olmasını diliyorum.  
 
Sözlerime başlamadan önce, 
Erbil’de yaşanan menfur saldırıyı kınıyor, şehit olan 
Başkonsolosluğumuzun görevlisine Allah’tan rahmet, 
ailesine ve dışişleri camiasına başsağlığı diliyorum.  
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Bu tür olayların hiçbir yerde yaşanmaması, 
çocuklarımızın ve gelecek nesillerin barış içinde bir 
dünyada yaşamasını temenni ediyorum. 
 
Geçtiğimiz hafta 15 Temmuz Demokrasi ve Millî 
Birlik Günü’nün 3’üncü yıldönümüydü. 
 
Bu vesilesiyle, tüm şehitlerimize bir kez daha 
Cenab-ı Allah’tan rahmet diliyorum.  
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Bu toprakların şehit kanları ve gazilerimizin ortaya 
koyduğu fedakarlıklarla kazanıldığının altını bir kez 
daha çiziyorum.  
 
 
Ulu Önder Gazi Mustafa Kemal Atatürk’ün 
“Egemenlik Kayıtsız Şartsız Milletindir” sözünü 
hatırlatarak, her dönemde, demokrasinin ve insan 
haklarının üstün tutulmasını temenni ettiğimi 
belirtmek isterim.  
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DEĞERLİ MECLİS ÜYELERİMİZ; 
2019 yılı 2. Yarısına olumlu gelişmelerle başladık. 
 
Uzun zamandan beri devam eden ticaret savaşı 
endişesi, son yapılan G20 zirvesindeki ılımlı 
havayla yumuşadı ve  
Piyasalar açısından SAKİNLEŞME olarak 
göreceğimiz bir döneme girdik.  
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Amerika ve Çin'in de ateşkes ilan ettiği G20 
zirvesinin sonuçları;  
Küresel piyasa adına bilhassa bizim gibi gelişmekte 
olan ülkeler adına oldukça önemlidir. 
 
ABD ve Çin devlet başkanlarının yaptığı görüşme 
sonrasında, ‘’ek gümrük vergilerinin devreye 
girmeyeceğinin bildirilmesiyle’’,  
küresel bazdaki karamsarlık hafifledi.  
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Aynı zirvede; Sayın Cumhurbaşkanımız Recep 
Tayyip Erdoğan ve ABD Başkanı Trump arasındaki 
diyalogdan da olumlu geri dönüşler aldık.  
 
ABD’nin uzun zamandan beri ülkemize yönelik 
ticari yaptırımlar uygulayacağına yönelik 
söylemlerin oluşturduğu gerginlik, toplantı 
sonrasında yapılan açıklamalarla ortadan kalktı.  
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DEĞERLİ ARKADAŞLARIM; 
Ekonomimiz, ihracatımız ve önümüzdeki günlerde 
yapacağımız yatırımlar için önemli bir gündem 
maddesi de, Amerikan Merkez Bankası FED’in faiz 
indirimine gitmesi.  
 
Amerika Merkez Bankası FED, uzunca bir aradan 
sonra ilk kez faiz indirimi yaparak, dünya 
piyasalarındaki durağanlığın önüne geçmek adına 
önemli bir adım atacağına dair bir beklenti oluştu.  
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Ve FED’den de bu yönde sinyaller gelmeye 
başladı.   
 
FED’in yapacağı olası bir faiz indirimi, sadece 
Türkiye’ye değil, dünya piyasalarına da ciddi 
anlamda nefes aldırır.  
 
Özellikle, Türkiye gibi dış kaynağa ihtiyacı olan 
gelişen ekonomiler için hem fon maliyeti azalacak 
hem de fon tedariki kolaylaşacak.  
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Doların yüksek olması, sadece Türkiye ve diğer 
ekonomilerin değil, aynı zamanda Amerikan 
ekonomisinin de problemidir.  
 
DEĞERLİ MECLİS ÜYELERİMİZ; 
Yaklaşık 1 yıldır ülkemiz ekonomisinin öncelikli 
konuları arasında bulunan enflasyonla ilgili son 
rakamlar iyimser bir tablo çizdi.  
 
 Gıda fiyatlarındaki yüksek enflasyonda düşüş 

görüldü.  
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Haziran’da yüzde 19,2’ye inen gıda fiyatları, 
tüketicimizin rahat bir nefes aldığına işaret etti.  
 
Temennimiz, gıda fiyatlarının önümüzdeki kış 
döneminde de normal seyirde devam etmesi ve 
vatandaşımızın alım gücünün düşmemesidir.  
 
 Haziranda dış ticaret açığı geçen yılın aynı 

dönemine göre yüzde 41,1 düzeyinde azalarak 

3 milyar 489 milyon dolara geriledi.  
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Geçen yılın haziran ayında dış ticaret açığı 5 milyar 
923 milyon dolar seviyesinde idi.  
Böylece bu yılın ilk 6 ayında, geçen yılın aynı 
dönemine göre dış ticaret açığın toplam da 13 
milyar 963 milyon dolara gerilemiş bulunmaktadır.  
 
Geçtiğimiz Haziran ayında 9 günlük bir Ramazan 
Bayramı tatili oldu ve bu durum ihracat 
rakamlarının, önceki aylara göre düşük gelmesine 
yol açtı.  
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 Mayıs 2019’daki 16,8 milyar dolarlık 

ihracatımız, Haziran 2019 döneminde 10,59 

milyar dolar olarak gerçekleşti.  

Uşak’ta da benzer bir tablo göze çarptı diyebilirim.  
 
Mayıs 2019’da 26 milyon doların üzerinde 
gerçekleşen ihracatımız, Haziran ayında ise 16 
milyon 311 bin dolar seviyelerinde kaldı.  
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Haziran ayının yaklaşık 3’te 1’nin bayram tatili 
olması nedeniyle özel bir durum yaşadık ve 
önümüzdeki aylarda bu açığın kapanması için 
çalışmalarımızı sürdüreceğiz.  
 
 İlimizdeki İstihdam Rakamlarına Da Değinmek 

İstiyorum.  

 Ocak 2019’da 70 bin 17 kişi olan istihdam 

rakamı Mayıs ayı itibariyle 73 bin 238 kişi 

olmuştur.  Bu durum sevindirici ve güzel bir 

haberdir. 
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 Yine kurulan şirket ve kapanan şirket 

arasındaki fark pozitif yöndedir.  

 

 2019’un ilk 6 ayında 112 kapanan şirkete 

karşın 206 yeni şirket kurulmuştur.  

  

Bu rakamlar içinde bulunduğumuz dönem dikkate 
alındığında, ticari hayatın her hal ve koşulda 
devam ettiğini ortaya koymaktadır.  
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DEĞERLİ MECLİS ÜYELERİ, 
Göreve geldiğimiz günden bugüne en fazla önem 
verdiğimiz konulardan biri fuarlar oldu.  
 
Fuarcılık hizmetlerimizi güncelledik, çeşitlendirdik, 
daha fazla tabana yaydık. 
Fuarlar artık yalnızca standların açıldığı ve ticari 
bağlantıların kurulduğu etkinlikler olmaktan çıktı.  
Fuarlar sektörün geleceğinin tartışıldığı, inovasyon 
çalışmalarının sunulduğu, akademik tartışmaların 
düzenlediği komplike etkinliklere dönüştü.  
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Uşak Ticaret ve Sanayi Odası olarak,  
 20 ve 26 Haziran arasında, İspanya'nın 

Barcelona kentinde gerçekleşen,  

 147 ülkeden 120 bin ziyaretçinin katıldığı,  

 tekstil sektörünün dinamiklerini belirleyen 

ITMA 2019’a Destekleyici Organizasyon 

Kuruluşu olarak yer aldık. 
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155 destekleyici dernek ve kuruluş bulunduğu 
ITMA 2019’daki, 5 Türk kurumdan biri 
olduğumuzu da ayrıca belirtmek isterim. 
“Destekleyici Organizasyon Kuruluşu’’ statüsünde 
katıldığımız ITMA 2019’dan ile üyelerimiz yeni iş 
bağlantıları kurarken, ilimiz ihracat potansiyeline 
olumlu katkılar sağlanacağına eminim.  
Meslek Komitelerimizin de çalışmaları ile yeni 
pazarların ve güçlü işbirliklerinin yollarını açan 
çalışmalarımıza devam edeceğiz. 
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DEĞERLİ ARKADAŞLARIM; 
Günümüz ekonomilerinin temel dayanaklarından 
birisi bilginin üretildiği andan itibaren sahipliğini 
ve korunmasını sağlayan fikri ve sınai haklar 
sistemidir.  
 
Bir ürünün belli bir yöreye, kente veya bölgeye ait 
olduğunu ispat etmenin en kolay yolu "Coğrafi 
İşaret Tescili"nden geçiyor. Yöresel değerler 
ancak tescille korunur.  
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Bu bilinçle Uşak Ticaret ve Sanayi Odası olarak, 
yaptığımız girişimler sonucunda coğrafi işaret 
kapsamında tescillenen Uşak halılarımız için 
çalışmalarımıza devam ediyoruz. 
Sonuçları Türk Patent Enstitüsü’ne raporlanacak olan 
bir denetim gerçekleştirildi.  
 
Odamızın öncülüğünde kurulan Uşak halısı ile ilgili 
komisyonumuz, ‘’Yüz Yıllardır, Değerini Hiç 
Kaybetmeyen Ve Her Motifinde Bir Hikaye Barındıran 
Halılarımızın’’ üretimiyle ilgili tüm noktalar incelendi.  

 



Sayfa 20 / 29 
 

Halımız için kullanılan boyadan, ipliğe, 
desenlerden dokuma tarzına kadar her anlamda 
detaylı bir çalışmaya imza attılar.  
 
Denetimi geçen 3 şirketimizin halılarımızı 
üretmesine izin verilirken, denetlemede kullanılan 
kriterler yeni üretim yapacaklar için de söz konusu 
olacak.  
Uşak halısını herkes kafasına göre üretemeyecek 
ve en önemlisi sahte Uşak halılarının da önüne 
geçilecek.  
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Yine İzmir’de “Batı Anadolu Halı Sektörü Kurulu 
Toplantısı”na katılarak,  Uşak halımızı anlattık.  
 
Burada Uşak halısının tarihteki ve günümüzdeki önemine 
değindik ve EKONOMİMİZE ileriki günlerde yapacağı 
katkılarından bahsettik.  
 
Hedefimiz; Uşak halısının marka değerini korumak ve pazar 
ağını artırarak, ilimize ve ülkemize daha fazla ekonomik 
girdi sağlamaktır.  
 
Bu noktada Uşak Ticaret ve Sanayi Odası, her dönemde 
olduğu gibi gerekli sorumluluklarını yerine getirecektir.  
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DEĞERLİ ARKADAŞLARIM; 
Odamızın, Avrupa Birliği desteği ile İspanya, İtalya 
ve Yunanistan gibi ortaklarla yürüttüğü,  
‘’Kobi Koçluğu ve Uluslararası Ticaret İçin 
Akdeniz İş Diyalogu” projesiyle ilgili çalışmalar 
devam ediyor.  
 
Bu bağlamda arkadaşlarımız, Yunanistan’ın Selanik 
kentinde, ilk uluslararası çalışma ziyareti 
toplantısını gerçekleştirdiler.   
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Manisa ve Kütahya Ticaret ve Sanayi Odaları’nın 
da ortağımız olduğu projemiz kapsamında;  
 İşletmelerimize yol gösterici eğitimler,  

 Devlet desteklerinden maksimum düzeyde 

yararlanma,  

 Yatırımda kolaylık ve yeni ihracat 

kapılarının açılması hedefleniyor.  
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Odamız, fuar ve dış ticaret gibi ekonomik faaliyetlerin 
yanı sıra eğitim çalışmalarına önem vermeye devam 
ediyor.  
 
 Uşak Barosu ve Uşak Arabuluculuk Merkezi ile 

birlikte,  

“Ticari ve İş Uyuşmazlıklarında Arabuluculuk 
Paneli”ni organize ettik.  
 
Panelde ticari davalarda ilk olarak arabuluculuk 
kurumuna gidilmesinin zorunla hale geldiğinin altı bir 
kez daha çizildi. 
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 Ayrıca üyelerimize ‘’Kişisel Verilerin Kullanımı 

Ve İşlenmesi’’ hakkında da bir eğitim verdik. 

  
Kişisel verilerin korunması ve işyeri uygulama 
seminerimizi,  
Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanlığı’ndan emekli 
Genel Müdür Yardımcısı Lütfü İnciroğlu ile 
gerçekleştirdik. 
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Bireysel bilgi ve özgürlüklerin kanunen korunması 
amacıyla ‘’Kişisel Verilerin Korunması Kanunu’’ 2016 
Nisan ayında yürürlüğe girdi.  
 
İşletmelerimizin istenmeyen durumlarla 
karşılaşmaması ve cezai yaptırıma maruz kalmaması 
için gerekli bilgilendirmeleri gerçekleştirdik.  

 
 
 
 
 



Sayfa 27 / 29 
 

DEĞERLİ ARKADAŞLARIM; 
Çatı kuruluşumuz TOBB’un destekleriyle ilimiz 
gençliğinin geleceğine ışık tutacak lisemiz yapıldı 
eğitim-öğretime devam ediyor.  
 
‘LİSEDEN DOĞRU İŞE’ sloganıyla, öğrencilerimizi 
UŞAK TÜRKİYE ODALAR VE BORSALAR BİRLİĞİ 
MESLEKİ VE TEKNİK ANADOLU LİSEMİZE davet 
ettik.  
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Lise yerleştirme sonuçları bugün açıklandı. 
Desteklediğimiz okulların öğrencileri başta olmak 
üzere tüm öğrencilerimizi tebrik ediyorum.   
Önümüzdeki yıllarda da Meslek ve Teknik Liselere 
öğrenci davetlerimiz devam edecektir. 
Sizlerden de isteğim, yakın çevrenize, 
personelinize, iş yaptığınız firma yetkililerine ve 
ulaşabildiğiniz herkese, bir meslek sahibi olmanın 
önemini anlatmanız ve bu konuda bilgi sahibi 
olmak isteyen öğrenci ve velilerimizi 
bilgilendirmenizdir.  
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DEĞERLİ MECLİS ÜYELERİMİZ VE MESLEK KOMİTE 
BAŞKANLARI; 
10 Ağustos itibariyle idrak edeceğimiz Kurban 
Bayramınızı şimdiden kutlar,  
Ülkemizin ağız tadıyla, huzur içerisinde, bereketli 
bir bayram geçirmesini temenni ederim.  
Hacca giden vatandaşlarımızın da hacları şimdiden 
kabul olsun. 
 
Hepinizi bir kez daha saygı ile selamlıyor ve 
esenlikler diyorum.   


